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The recalled products are PurSteam Mighty Lil Steamers and PurSteam Elite Travel Steamers, models PS-510 and PS-550, and  these products are  labeled and  using an cETLus Certification Mark 
control number 4001123 and 5017077, Recall number: 26-250 see link to CPSC.  https://www.cpsc.gov/Recalls/2026/Aterian-Recalls-PurSteam-Elite-Travel-Steamers-and-Mighty-Lil-Steamers-
Due-to-Risk-of-Serious-Burn-Injury?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20260206Product.

Photos on Page 2.

Les produits concernés par le rappel sont les défroisseurs vapeur PurSteam Mighty Lil Steamers et PurSteam Elite Travel Steamers, modèles PS-510 et PS-550. Ces produits portent la marque de 
certification cETLus (numéros de contrôle : 4001123 et 5017077). Numéro de rappel : 26-250 (voir le lien vers le site de la CPSC : https://www.cpsc.gov/Recalls/2026/Aterian-Recalls-PurSteam-
Elite-Travel-Steamers-and-Mighty-Lil-Steamers-Due-to-Risk-of-Serious-Burn-
Injury?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20260206Product).

Photos en page 2.

The steamers can expel hot water from the steam nozzle during use, posing a serious burn hazard to consumers.

Ces nettoyeurs vapeur peuvent expulser de l'eau chaude par la buse de vapeur pendant leur utilisation, ce qui représente un grave risque de brûlure pour les consommateurs.

Intertek notifies consumers, retailers and distributors that we have been made aware of counterfeit Intertek certificates in the marketplace as identified below claiming products are Intertek 
Certified.  / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que nous avons été informés de la contrefaçon de certificats Intertek sur le marché comme indiqué ci-dessous 
les produits de revendication sont certifiés Intertek. 

NVision Electrical Appliance Co., Ltd. & Dongguan ESINO Manufacturing Service Co., Ltd

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être 
immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs. 

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié 
Intertek
Handheld Garment Steamer or Mighty Lil Steamer, PS-510 and PS-550

Public Notice ID:

Safety / Sécurité 
ETL Listed - US and Canada
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